

تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن توقيعها اتفاقية تسويق خدمات مع شركة المنطقة الخاصة اللوجستية التكاملة

SAL Saudi Logistics Services Co. Announces the Signing of a Service Marketing Agreement with Special Integrated Logistics Zone Company (SILZ)

Introduction	<p>SAL Saudi Logistics Services is pleased to announce the signing of a Service Marketing Agreement under the SAL Logistics Division with Special Integrated Logistics Zone Company ("SILZ") to promote and broaden high-quality logistic services to tenants in the Riyadh Integrated Zone near to King Khalid International Airport in Riyadh, developed and managed by SILZ,</p> <p>Under this agreement, SILZ will refer its tenants to SAL to provide integrated and comprehensive logistic solutions, and for an agreed commission on revenues from the eligible contracts to be paid by SAL</p>	<p>يسار شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية أن تعلن عن توقيع اتفاقية تسويق خدمات عبر قطاع سال للخدمات اللوجستية مع شركة المنطقة الخاصة اللوجستية التكاملة ("SILZ"), بهدف الترويج وتوسيع نطاق الخدمات عالية الجودة المقدمة للمستأجرين في منطقة الرياض التكاملة بالقرب من مطار الملك خالد الدولي بالرياض التي طورتها وتديرها شركة SILZ.</p> <p>و بموجب هذه الاتفاقية، تقوم شركة SILZ بالترويج بالإحالة لمستأجريها إلى شركة سال لنقدم حلول وخدمات لوجستية متكاملة في مقابل عمولة متغيرة من الإيرادات العقود المؤهلة تدفعها سال.</p>	مقدمة
Date of signing the contract.	30-11-2025 Corresponding to 9-6-1447	2025-11-30 الموافق 1447-6-9	تاريخ توقيع العقد أو المشروع
Contract Subject Matter	A Service Marketing Agreement enabling SAL Logistics Division to offer logistics solutions and services to SILZ's tenants in the Zone on a referral basis.	اتفاقية تسويق خدمات مع شركة المنطقة الخاصة اللوجستية التكاملة ("SILZ") لتمكين قطاع سال للخدمات اللوجستية من تقديم الخدمات والحلول اللوجستية للمستأجرين في المنطقة على أساس الإحالة.	موضوع العقد
The Entity with Which the Contract was Signed	Special Integrated Logistics Zone Company ("SILZ")	شركة المنطقة اللوجستية التكاملة ("SILZ")	الجهة التي تم توقيع العقد معها
Date of Signing the Contract	30-11-2025 Corresponding to 9-6-1447	2025-11-30 الموافق 1447-6-9	تاريخ توقيع العقد
Contract Value	<ul style="list-style-type: none"> ▪ SILZ will refer its tenants to SAL and, in return, SAL Logistics Division will pay SILZ a percentage (excluding VAT) from the revenues of the eligible contracts. 	<ul style="list-style-type: none"> ▪ تقوم شركة المنطقة الخاصة اللوجستية التكاملة ("SILZ") بإحالة مستأجريها إلى قطاع سال للخدمات اللوجستية وذلك مقابل نسبة من الإيرادات الحقيقة من العقود المؤهلة (غير شاملة لضريبة القيمة المضافة). 	قيمة العقد
Contract Details	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Under this agreement, SAL Logistics Division will be enabled to provide integrated and comprehensive logistic solutions to SILZ's tenants with eligible contracts in the Riyadh Integrated Zone facility near to King Khalid International Airport in Riyadh. ▪ This agreement reinforces SAL's role as a logistics champion providing high-level solutions that support the growth and sustainability for all its stakeholders, 	<ul style="list-style-type: none"> ▪ بموجب هذه الاتفاقية، سيمكن قطاع سال للخدمات اللوجستية من تقديم حلول لوجستية متكاملة ومتعددة للمستأجرين ذوي العقود المؤهلة في مراكز منطقة الرياض التكاملة بالقرب من مطار الملك خالد الدولي بالرياض لشركة SILZ. ▪ وتأتي هذه الاتفاقية لتعزيز دور سال كرائد لوجستي يقدم حلول عالية المستوى تدعم النمو والاستدامة لجميع أصحاب المصلحة، وتساهم في تنمية قطاع 	تفاصيل العقد

	supporting the development of the logistics sector and in line with the Kingdom's Vision 2030.	الخدمات اللوجستية بما ينماها مع رؤية المملكة .2030	
Contract Duration	<ul style="list-style-type: none"> ▪ 12 months from the date of signing the agreement. ▪ The Agreement will automatically be renewed for similar periods unless terminated by either party with a minimum of 60 days written notice. 	<p>▪ 12 شهرًا من تاريخ توقيع الإتفاقية.</p> <p>▪ تجدد هذه الإتفاقية تلقائياً ما لم يتم إنهاؤها بإشعار مسبق من أحد الطرفين عن إشعار كتابي مسبق بـ 60 يوماً على الأقل.</p>	مدة العقد
Financial Impact and the Relevant Period	<ul style="list-style-type: none"> ▪ The agreement is expected to have a positive financial impact on the Company's performance over the duration of the agreement. ▪ There is no clear value impact for the contract at this stage, as it depends on the type of services and the value of the eligible contracts, in accordance with the terms and conditions specified in the Agreement, and after deducting the agreed commission. 	<p>▪ من المتوقع أن تساهم هذه الإتفاقية بشكل إيجابي على الأداءالي للشركة خلال مدة التعاقد.</p> <p>▪ لا يمكن تحديد قيمة الأثر المالي للعقد خلال هذه المرحلة حيث أنها تعتمد على نوع الخدمات وقيم العقود المؤهلة وذلك فقا للأحكام والشروط الواردة في الإتفاقية، وبعد خصم العمولة المشار إليها.</p>	الأثر المالي والفترة التي سينعكس عليها
Related Parties	No Related Parties involvement	لا يوجد أطراف ذات علاقة	أطراف ذات علاقة
Additional Information	For further inquiries, please contact the Investor Relations Department via email at: Investor.Relations@sal.sa	وفي حال وجود أي استفسارات يرجى التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين على البريد الإلكتروني:	معلومات اضافية